
Dagsorden 
Bestyrelsesmøde i Bygaardens Vejlaug 
7. januar 2015 

 
 

15. januar 2015 
 

 
Deltagere: Arne Bjerngaard, Tine B. Larsen, Niels Christian Hansen, Ole 

Windeløv, Lisbeth Møllegaard  

    
 

 
1. Godkendelse af referat fra seneste møde (fast punkt) 

Godkendt 

 
2. Opfølgning på generalforsamlingen (fast punkt) 

 
a. Ansøgning til kommunen: Fjernelse af underskiltet Knallertkørsel 

forbudt på Herlufsholmvej/Jernbane Allé, etablering af spærring for 

enden af Herlufsholmvej og opsættelse af parkering forbudt skilte 
på Bygholmvej. Derudover skal der ansøges om maling af 

parkeringsbåse på Børglumvej ud for Donners. 
Ole har udarbejdet tre forslag: 1) Ansøgning om parkeringsrestriktion 
på Bygholmvej er klar til indsendelse. Tine sender det til kommunen. 

2) tilladelse til ændring af vejø på Herlufsholmvej i 1:100, men 
kommunen kræver yderligere to tegninger. Ole laver de sidste to. Tine 

sender den ind, når den er klar. 3) Ansøgning om tilladelse til at 
markere parkeringsbåse på Børglumvej ud for Donners. Ole har lavet 
tegning og vil skrive nogle ord. Tine indsender derefter. 4) Ole skriver 

nogle ord ang fjernelse af knallertskilt, Tine indsender. 
 

b. Ansøgning til kommunen: Etablering af parkeringsbåse og 
fjernelse af parkering forbudt ved de Rådgivende Ingeniører 
Se ovenfor 

 
c. Etablering af P-zone i henhold til generalforsamlingens 

mandat.  
Forslaget er i høringsfasen i kommunen, høringen slutter i dag 
(15/1 2015) og forslaget forventes implementeret. Tine undersøger 

de nærmere vilkår inden generalforsamlingen. 
 

3. Økonomi (fast punkt) 
Ole har lavet regnskabet færdigt og det er klar til at blive afleveret til 
revisor. Vi har brugt færre penge end beregnet. Det skyldes i høj 

grad at vores diverse ansøgninger til kommunen om ændringer af 
trafikforholdene, i første omgang blev afvist pga tekniske mangler 

ved ansøgningerne. Ansøgningerne vil blive genindsendt. 



Budget 2015: Der er afsat betydelige midler til vedligeholdelse af 
vejene, da der ikke blev lavet ret meget vedligeholdelse i 2014. De 

ubrugte midler fra budget 2014 er overført til 2015. De øvrige 
punkter er sammenlignelige med budget 2014. 
 

 

4. Vejtræer m.v. (fast punkt) 
a. Alm. Vedligehold 

Gartneren har været i sving efter bestyrelsens anvisning 
b. Banedanmarks udskiftning af døde træer (brobyggeriet) 

Vi har fået tre fine bornholmske røn til erstatning for de døde 
birketræer, hvilket tilgodeser pollenallergikerne i området. 

c. Beplantning foran Donners 

Marina har talt med Bent Donner og han er indforstået med, at vi 
viderefører rækken af vejtræer hen til hans indkørsel og 

gennemfører bestyrelsens forslag til forebyggelse af ulovlig 
parkering på fortovet. Forslaget er hermed klar til fremlæggelse for 

generalforsamlingen.  
 

5. Veje, kloaker og fortove (fast punkt) 

 
a. Alm. vedligehold 

Der er foretaget mindre reparationer af asfalt, genopretning af fliser 
og udskiftning af træer efter bestyrelsens gennemgang af vejlauget. 
 

Ole finder listerne fra gennemgangen og giver dem til Arne, som 
skriver dem rent og krydser af, hvad der allerede er lavet. 

 
b. Status: Den store vandpyt på Børglumvej ved garagerne 

(Hofor).  

Vandpytten er der stadig, men HOFOR har været ude og måle op og 
vil høvle et lag asfalt af og lægge ny på. Der vil stadig være en 

niveauforskel på 1 cm, men tiltaget forventes at reducere vandpytten 
betragteligt. Lige nu er niveauforskellen 5 cm. 
 

c. Den Store Samlede prioriteringsplan mht. al fysisk 
vedligehold til gennemførelse i 2015.  

I første omgang fokuserer vi på, hvad vi mangler at få lavet på 
sedlen fra november 2014. Når det bliver lidt lysere i vejret, tager vi 
en ny runde og laver en opdateret og udvidet liste. Der tages 

hensyn til, at der skal være midler til at gennemføre de forslag, der 
er på vej til kommunen. 

 
6. Generalforsamling 2015 den 24. februar 

Niels Chr. har reserveret Bing & Nørgård og bestilt kaffe og kage til 70 

personer. 
a. Formandens beretning 

Niels Chr skriver et udkast og sender rundt. Beretningen vil bl.a. 
indeholde beskrivelse af de forslag, vi har sendt ind til kommunen, 
som blev vedtaget på generalforsamlingen sidste år. 



Vi skal have trykt ca 250 eksemplarer og det bliver vi nødt til at 
betale for i år, da ingen har adgang til gratis print. 

b. Regnskab og budget, herunder kontingent 
Regnskab og budget, se ovenfor. Vi har ordnet underskrifter med 
henblik på at hvidvaskningsloven er overholdt. Kontingentet foreslås 

uændret. 
c. Forslag fra bestyrelsen 

Beplantningen foran Donners 
d. Print og fordeling 

Ole samler tingene, Arne tager det samlede resultat til f.eks. 

Vesterkopi 
e. Hvornår mødes vi før generalforsamlingen 

Vi mødes 18:30. Ole medbringer en projektor 
Niels Chr har farvede papirstrimler til afstemning, Ole medbringer 
afkrydsningslister 

Vi mangler en dirigent. Vi vil spørge mulige kandidater 
7. Evt. og fastlæggelse af næste møde (fast punkt) 

Der er nogle store træer i kvarteret, som kan være ved at være rådnet 
igennem og som potentielt kan vælte ud over fortovet. Vi får vores gartner 
til at kikke på det og rådgive. 

 
Niels Chr har været til møde om skybrud og fået en orientering om status 

og muligheder.  


